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Spiker:
U Regionalnoj privrednoj komori Rasinskog okruga održana je druga sednica Odbora za životnu sredinu i
vanredne situacije pri stalnoj konferenciji gradova i opština.
Reporter:
Druga sednica  Odbora za  životnu sredinu i  vanredne situacije  bila  je  posvećena nacrtu  zakona o
klimatskim  promenama  o  čemu  su  govorili  predstavnici  Ministarstva  zaštite  životne  sredine  a
predstavljeni su i projekti iz oblasti ekologije, koje sprovodi nemačka organizacija za međunarodnu
saradnju GIZ i resorno ministarstvo uz podršku UNDP, programa Ujedinjenih nacija za razvoj.
Saša Đorđević, predsednik Odbora:
Ovo je Odbor koji je konstituisan pre 2 meseca i ovo je druga sednica ona je zakazana iz razloga što
imamo predloge zakona koji su u proceduri i drugo jeste predstavljanje određenih projekata koje ima
stalna konferencija sa UNDP, zatim sa GIZ, tako da ovaj odbor ima puno posla u tom smislu imajući u
vidu da je životna sredina poprilično veliki problem u Srbiji.
Reporter:
O značaju pomenutih programa i  projekata koji  će se između ostalih realizovati  u gradu Kruševcu
govorila  je  pomoćnica  gradonačelnika  za  ekologiju,  inače član Odbora za  životnu sredinu Olivera
Drenovac.
Olivera Drenovac, pomoćnik gradonačelnika za ekologiju:
Pozvali smo kolege iz UNDP program Ujedinjenih nacija za razvoj, gde je grad Kruševac od oko mesec
dana dobio praktično na dva poziva smo se odazvali i na oba poziva smo dobili. To su programi koje
praktično raspisuje Ministarstvo zaštite životne sredine a podržava UNDP i GEF i programi se odnose na
jačanje lokalnih samouprava u delu klimatskih promena. Drugi projekat je projekat upravljanja čvrstim
komunalnim otpadom koji radimo u saradnji sa nemačkom agencijom za tehničku podršku i razvoj GIZ.
Mogu da kažem jednu ekskluzivnu vest da uskoro počinjemo izradu studija opravdanosti za izgradnju
regionalne sanitarne deponije u Kruševcu, što je jedan od većih ekoloških problema koje treba da
rešimo.
Reporter:
Današnjoj sednici prisustvovali su članovi Odbora za zaštitu životne sredine stalne konferencije gradova i
opština, odnosno predstavnici lokalnih samouprava Republike Srbije koji zajednički rade na unapređenju
zaštite životne sredine, što je i osnovni cilj odbora dodala je Olivera Drenovac.
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